
 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
 
від 07 червня 2021 року Миколаїв № 1
 
 
Про стан використання коштів субвенції з 
державного бюджету місцевим бюджетам на 
ремонт та утримання автомобільних доріг 
загального користування місцевого значення 
станом на 01.06.2021 
 

Заслухавши інформацію в.о. начальника управління інфраструктури 
облдержадміністрації Сікорського С.В., в.о. директора ДП «Агенція місцевих 
доріг Миколаївської області» Янчука І.О. із порушеного питання та враховуючи 
пропозиції депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 
 
 
ВИРІШИЛА: 
 
 

1. Інформацію про стан використання коштів субвенції з державного 
бюджету місцевим бюджетам на ремонт та утримання автомобільних доріг 
загального користування місцевого значення станом на 01.06.2021 взяти до 
відома. 

 
2. Рекомендувати управлінню інфраструктури облдержадміністрації по 

закінченню терміну дії всіх торгів надати інформацію постійній комісії щодо 
використання, контролю та економії коштів субвенції з державного бюджету 
місцевим бюджетам на ремонт та утримання автомобільних доріг загального 
користування місцевого значення у строк до 01.07.2021. 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
 
від 07 червня 2021 року Миколаїв № 2
 
Про надання згоди на прийняття та розподіл 
додаткових коштів субвенції з державного 
бюджету місцевим бюджетам на ремонт та 
утримання автомобільних доріг загального 
користування місцевого значення
 

Заслухавши інформацію в.о. начальника управління інфраструктури 
облдержадміністрації Сікорського С.В., в.о. директора ДП «Агенція місцевих 
доріг Миколаївської області» Янчука І.О. із порушеного питання та враховуючи 
пропозиції депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 
 
 
ВИРІШИЛА: 
 
 

1. Прийняти розподіл додаткових коштів субвенції з державного бюджету 
місцевим бюджетам на ремонт та утримання автомобільних доріг загального 
користування місцевого значення. 
 

2. Погодити 1,5 млн грн на розроблення проєктно-кошторисної 
документації на будівництво мосту О151816 Кримка - залізнична станція 
Кам’яний Міст. 
 

3. На наступному засіданні постійної комісії детально розглянути 
розподіл додаткових коштів субвенції з державного бюджету місцевим 
бюджетам на ремонт та утримання автомобільних доріг загального 
користування місцевого значення із подальшим його погодженням. 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
 
від 07 червня 2021 року Миколаїв № 3
 
 
Про виділення коштів обласного бюджету у 
сумі 1,8 млн грн на розробку проєктно-
кошторисної документації капітального 
ремонту вулично-дорожньої мережі по вул. 
Новозаводська від вул. Троїцька до вул. 
Херсонське Шосе у м. Миколаєві
 
 

Заслухавши інформацію начальника управління інфраструктури 
облдержадміністрації Сікорського С.В. із порушеного питання та враховуючи 
пропозиції депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 
 
 
ВИРІШИЛА: 
 
 

Погодити виділення коштів обласного бюджету у сумі 1,8 млн грн на 
розробку проєктно-кошторисної документації капітального ремонту вулично-
дорожньої мережі по вул. Новозаводська від вул. Троїцька до вул. Херсонське 
Шосе у м. Миколаєві. 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
 
від 07 червня 2021 року Миколаїв № 4
 
Про звернення депутата обласної ради 
Бойка Валентина Анатолійовича
 

Заслухавши інформацію Новоодеського міського голови Полякова О.П. 
та в.о. начальника управління інфраструктури облдержадміністрації     
Сікорського С.В. стосовно відмови автоперевізника ТОВ «Оріон-Авто» 
здійснювати маршрутні перевезення автомобільними дорогами загального 
користування, що проходять територією Новоодеської міської територіальної 
громади та враховуючи пропозиції депутатів обласної ради, постійна комісія 
обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 
 

1. Рекомендувати управлінню інфраструктури облдержадміністрації та 
ДП «Агенція місцевих доріг Миколаївської області» включити напрямок Е1510 
Арбузинка – Єланець – Нова Одеса до О151612 с.Новосафронівка, О151613 
с.Підлісне, О151613 с.Димівське-Озерне до переліку об’єктів будівництва, 
реконструкції, ремонту та утримання автомобільних доріг загального 
користування місцевого значення, вулиць і доріг комунальної власності у 
населених пунктах за рахунок субвенції з державного бюджету місцевим 
бюджетам у 2021 році. 
 

2. Рекомендувати ДП «Агенція місцевих доріг Миколаївської області» 
надати постійній комісії інформацію щодо стану цих доріг та приблизну суму 
коштів, потрібних для відновлення вищевказаних сполучень. 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
 
від 07 червня 2021 року Миколаїв № 5
 
Про звернення Володимирівської 
територіальної громади Баштанського 
району стосовно стану автомобільної 
дороги державного значення Р-81, що 
проходить територією громади
 

Заслухавши інформацію голови Володимирської територіальної громади 
Баштанського району Довгого П.І. із порушеного питання, та враховуючи 
пропозиції депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 
 

1. Рекомендувати Службі автомобільних доріг у Миколаївській області в 
межах фінансового ресурсу забезпечити проїзність на автодорозі Р-81 Казанка - 
Снігурівка – Антонівка, що проходить територією Володимирівської громади. 

 
2. Рекомендувати управлінню інфраструктури облдержадміністрації в 

межах фінансового ресурсу терміново забезпечити проїзність на дорозі 
місцевого значення О151208 Володимирівка – Олександрівка – Привільне. 

 
3. Рекомендувати народним депутатам України, Державному агентству 

автомобільних доріг України розглянути питання стосовно можливості 
виділення додаткового фінансового ресурсу на ремонт автодороги Р-81 Казанка 
- Снігурівка – Антонівка та дороги місцевого значення О151208 Володимирівка 
– Олександрівка – Привільне. 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
 
від 07 червня 2021 року Миколаїв № 6
 
Про ситуацію, яка склалася щодо 
збільшення інтенсивності використання 
комплексів габаритно-вагового контролю 
у Миколаївській області 
 

Заслухавши інформацію директора ТОВ «Деметра Трейдінг»      
Морозова О.В., в.о. заступника начальника Південного міжрегіонального 
управління Укртранспезпеки у Миколаївській області Володькова Д.Г. із 
порушеного питання, та враховуючи пропозиції депутатів обласної ради, 
постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 
 

1. Рекомендувати Управлінню патрульної поліції в Миколаївській області 
та Територіальному управлінню Державного бюро розслідувань, розташованого 
у місті Миколаєві: 

провести розслідування конфліктної ситуації, яка склалася 18.05.2021 на 
габаритно ваговому комплексі біля села Гур’ївка; 

збільшити чисельність співробітників для забезпечення належного 
функціонування габаритно вагових комплексів Миколаївської області; 

доповісти на наступному засіданні постійної комісії про результати 
проведеного розслідування з цього питання. 

 
2. Рекомендувати Південному міжрегіональному управлінню 

Укртранспезпеки у Миколаївській області: 
посилити контроль та збільшити чисельність співробітників для 

забезпечення належного функціонування габаритно вагових комплексів 
Миколаївської області; 

доповісти на наступному засіданні постійної комісії про проведену 
роботу з цього питання. 
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3. Рекомендувати облдержадміністрації прискорити та об’єднати роботу 
відповідних служб, задіяних у розбудові габаритно вагових комплексів на 
території Миколаївської області. 
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
 
від 07 червня 2021 року Миколаїв № 7
 
Про звіт генерального директора 
Комунального підприємства «Миколаївський 
міжнародний аеропорт» щодо роботи, 
фінансово-господарського стану, проблем та 
перспектив розвитку підприємства
 

Заслухавши інформацію щодо звіту генерального директора 
Комунального підприємства «Миколаївський міжнародний аеропорт» щодо 
роботи, фінансово-господарського стану, проблем та перспектив розвитку 
підприємства, постійна комісія обласної ради 
 
 
ВИРІШИЛА: 
 
 

Відповідно до пункту 6.2 Статуту комунального підприємства 
«Миколаївський міжнародний аеропорт» Миколаївської обласної ради, 
затвердженого рішенням обласної ради від 21 грудня 2018 № 29, підприємство 
в особі генерального директора зобов’язане звітувати перед Органом 
управління майном та Власником про виконання фінансового плану, показників 
ефективності використання майна спільної власності територіальних громад 
області та прибутку. 

Враховуючи вищезазначене, внести питання про звіт генерального 
директора Комунального підприємства «Миколаївський міжнародний 
аеропорт» щодо роботи, фінансово-господарського стану, проблем та 
перспектив розвитку підприємства на сесію обласної ради восьмого скликання. 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
 
від 07 червня 2021 року Миколаїв № 8
 
Про звернення депутата обласної ради 
Фат’янова Андрія Володимировича
 

Заслухавши та обговоривши звернення депутата обласної ради   
Фат’янова А.В. від 04.06.2021 № 07/06-21 щодо капітального ремонту 
дорожнього покриття по вул. Молодіжній в с. Суха Балка Вознесенського 
району, постійна комісія обласної ради 
 
 
ВИРІШИЛА: 
 
 

Рекомендувати управлінню інфраструктури облдержадміністрації 
включити до переліку об’єктів будівництва, реконструкції, ремонту та 
утримання автомобільних доріг загального користування місцевого значення, 
вулиць і доріг комунальної власності у населених пунктах за рахунок субвенції 
з державного бюджету місцевим бюджетам у 2021 році дорожнє покриття по 
вул. Молодіжній в с. Суха Балка Вознесенського району. 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
 
від 07 червня 2021 року Миколаїв № 9
 
Про пропозицію депутата обласної 
ради Крета Юрія Всеволодовича
 

Заслухавши інформацію депутата обласної ради Крета Ю.В. щодо 
чисельних звернень мешканців Миколаївської області стосовно забезпечення 
безпеки руху та проїзності на ділянці автодороги с-ще Братське – с.Крива 
Пустош – с.Соколівка, постійна комісія обласної ради 
 
 
ВИРІШИЛА: 
 
 

Враховуючи чисельні письмові звернення мешканців Миколаївської 
області рекомендувати управлінню інфраструктури облдержадміністрації 
терміново забезпечити проїзність на ділянці автодороги с-ще Братське – 
с.Крива Пустош – с.Соколівка. 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
 
від 07 червня 2021 року Миколаїв № 10
 
Про пропозицію депутата обласної 
ради Талпи Михайла Володимировича
 

Заслухавши інформацію депутата обласної ради Талпи М.В. щодо 
чисельних звернень мешканців Миколаївської області стосовно забезпечення 
безпеки руху та проїзності на окремих автодорогах Миколаївської області, 
постійна комісія обласної ради 
 
 
ВИРІШИЛА: 
 

Рекомендувати управлінню інфраструктури облдержадміністрації 
включити до переліку об’єктів будівництва, реконструкції, ремонту та 
утримання автомобільних доріг загального користування місцевого значення, 
вулиць і доріг комунальної власності у населених пунктах за рахунок субвенції 
з державного бюджету місцевим бюджетам у 2021 році такі автодороги: 

С151104 Засілля – Квітневе (Первомайська селищна громада 
Миколаївського району); 

О151104 Засілля – Киселівка – межа Херсонської області (Первомайська 
селищна громада Миколаївського району) 

С151705 Велика Корениха – Кам’янка – Володимирівка; 
вулиця Ломоносова в с. Лиса Гора Мигіївської сільської громади 

Первомайського району; 
вулиця Кам’яномостівська (вздовж кладовища) в м. Первомайськ 

Миколаївської області. 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
 
від 07 червня 2021 року Миколаїв № 11
 
Про необхідність термінового проведення 
ремонту автомобільної дороги місцевого 
значення О151113 Дніпро – Миколаїв -Горохівка, 
що проходить територією с. Горохівка 
Воскресенської громади Миколаївського району
 

Заслухавши інформацію Новоодеського міського голови Поляков О.П. та 
в.о. начальника управління інфраструктури облдержадміністрації     
Сікорського С.В. стосовно відмови автоперевізника ТОВ «Оріон-Авто» 
здійснювати маршрутні перевезення автомобільними дорогами загального 
користування, що проходять територією Новоодеської міської територіальної 
громади, та враховуючи пропозиції депутатів обласної ради, постійна комісія 
обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 
 

Рекомендувати управлінню інфраструктури облдержадміністрації та ДП 
«Агенція місцевих доріг Миколаївської області» включити автомобільну 
дорогу місцевого значення О151113 Дніпро – Миколаїв - Горохівка, що 
проходить територією с. Горохівка Воскресенської громади Миколаївського 
району до переліку об’єктів будівництва, реконструкції, ремонту та утримання 
автомобільних доріг загального користування місцевого значення, вулиць і 
доріг комунальної власності у населених пунктах за рахунок субвенції з 
державного бюджету місцевим бюджетам у 2021 році. 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



  

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  
 

П Р О Т О К О Л 
 

Засідання постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 
підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
 
07 червня 2021 року № 7 
м. Миколаїв 

Початок: 11.00  
депутатська кімната

 
Всього членів постійної комісії – 11 
 
Присутні: Кухта І.В., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., Миронова В.А., Порхун 

В.М., Олабін В.В., Шульгач С.В., Талпа М.В., Фат’янов А.В. 

Відсутні: Кіч І.В., Ігнатенко Є.О. 

Головуючий: Кухта І.В. 
 
Запрошені: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 

інфраструктури облдержадміністрації, Янченко Іван 
Олександрович - в.о. директора ДП «Агенція місцевих доріг 
Миколаївської області», Довгий Павло Іванович – голова 
Володимирської територіальної громади Баштанського району, 
Морозов Олександр Вікторович - директор ТОВ «Деметра 
Трейдінг», Дмитро Геннадійович Володьков - в.о. заступника 
начальника Південного міжрегіонального управління 
Укртранспезпеки у Миколаївській області, Барна Федір 
Петрович – генеральний директор Комунального підприємства 
«Миколаївський міжнародний аеропорт». 

 
Перед голосуванням за порядок денний депутат обласної ради     

Фат’янов А.В. запропонував присутнім членам комісії в розділ Різне внести 
питання про капітальний ремонт дорожнього покриття по вул. Молодіжній в 
с.Суха Балка Вознесенського району 

 
Проведено голосування. 
Підсумки голосування: 
 

одноголосно. 
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Крім цього, депутат обласної ради Крет Ю.В. запропонував присутнім 
членам комісії в розділ Різне внести питання про забезпечення проїзності на 
ділянці автодороги с-ще Братське – с.Крива Пустош – с.Соколівка. 

 
Проведено голосування. 
Підсумки голосування: 
 

одноголосно. 

 
Також депутат обласної ради Талпа М.В. запропонував присутнім членам 

комісії в розділ Різне внести питання про забезпечення безпеки руху та 
проїзності на окремих автодорогах Миколаївської області. 

 
Проведено голосування. 
Підсумки голосування: 
 

одноголосно. 

 
Депутат обласної ради Кухта І.В. запропонував присутнім членам комісії 

в розділ Різне внести питання про необхідність термінового проведення 
ремонту автомобільної дороги місцевого значення О151113 Дніпро – Миколаїв 
- Горохівка, що проходить територією с. Горохівка Воскресенської громади 
Миколаївського району. 

 
Проведено голосування. 
Підсумки голосування: 
 

одноголосно. 

 
За порядок денний з усіма внесеними пропозиціями проголосовано: 
 
Всього депутатів - 11. 
Присутніх – 9. 
«За» - 9. 
«Утримався» - 0. 
«Проти» - 0. 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 
 

1. Про стан використання коштів субвенції з державного бюджету 
місцевим бюджетам на ремонт та утримання автомобільних доріг загального 
користування місцевого значення за станом на 01.06.2021. 

Інформують: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника 
управління інфраструктури облдержадміністрації. 
Янченко Іван Олександрович -в.о. директора  
ДП «Агенція місцевих доріг Миколаївської області». 
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2. Про надання згоди на прийняття та розподіл додаткових коштів 
субвенції з державного бюджету місцевим бюджетам на ремонт та утримання 
автомобільних доріг загального користування місцевого значення.  

3. Про виділення коштів обласного бюджету у сумі 1,8 млн грн на 
розробку проєктно-кошторисної документації капітального ремонту вулично-
дорожньої мережі по вул. Новозаводська від вул. Троїцька до вул. Херсонське 
Шосе у м. Миколаєві. 

4. Про звернення депутата обласної ради        
Бойка Валентина Анатолійовича. 

5. Про звернення Володимирівської територіальної громади 
Баштанського району стосовно стану автомобільної дороги державного 
значення Р-81, що проходить територією громади.  

6. Про ситуацію, яка склалася щодо збільшення інтенсивності 
використання комплексів габаритно-вагового контролю у Миколаївській 
області.  

7. Про звіт генерального директора Комунального підприємства 
«Миколаївський міжнародний аеропорт» щодо роботи, фінансово-
господарського стану, проблем та перспектив розвитку підприємства. 

 

Інформують: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника 
управління інфраструктури облдержадміністрації. 
Янченко Іван Олександрович -в.о. директора  
ДП «Агенція місцевих доріг Миколаївської області».

Інформує: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника 
управління інфраструктури облдержадміністрації. 

Інформує: Бойко Валентин Анатолійович – депутат обласної ради 
восьмого скликання.  
Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника 
управління інфраструктури облдержадміністрації.

Інформує: Довгий Павло Іванович – голова Володимирської 
територіальної громади Баштанського району. 

Інформують: Морозов Олександр Вікторович - директор ТОВ 
«Деметра Трейдінг». 
Дмитро Геннадійович Володьков - в.о. заступника 
начальника Південного міжрегіонального управління 
Укртранспезпеки у Миколаївській області. 

Інформує: Барна Федір Петрович – генеральний директор 
Комунального підприємства «Миколаївський 
міжнародний аеропорт».



4 
 

Різне. 
 
8. Про звернення депутата обласної ради Фат’янова Андрія 

Володимировича. 

9. Про пропозицію депутата обласної ради Крета Юрія Всеволодовича. 

10. Про пропозицію депутата обласної ради Талпи Михайла 
Володимировича. 

11. Про необхідність термінового проведення ремонту автомобільної 
дороги місцевого значення О151113 Дніпро – Миколаїв -Горохівка, що 
проходить територією с. Горохівка Воскресенської громади Миколаївського 
району. 

 
СЛУХАЛИ: 1. Про стан використання коштів субвенції з державного 

бюджету місцевим бюджетам на ремонт та утримання автомобільних доріг 
загального користування місцевого значення за станом на 01.06.2021. 

 
Інформують: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 

інфраструктури облдержадміністрації. 
Янченко Іван Олександрович - в.о. директора  
ДП «Агенція місцевих доріг Миколаївської області».

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., Миронова В.А., 
Порхун В.М., Олабін В.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В., 
Талпа М.В. 

Проведено голосування. одноголосно
Підсумки голосування: (рекомендації № 1 додаються). 

 
СЛУХАЛИ: 2. Про надання згоди на прийняття та розподіл додаткових 

коштів субвенції з державного бюджету місцевим бюджетам на ремонт та 
утримання автомобільних доріг загального користування місцевого значення. 

 
Інформують: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 

інфраструктури облдержадміністрації. 
Янченко Іван Олександрович - в.о. директора  

Інформує: Фат’янов Андрій Володимирович – член постійної 
комісії. 

Інформує: Крет Юрій Всеволодович – секретар постійної комісії. 

Інформує: Талпа Михайло Володимирович – член постійної 
комісії. 

Інформує: Кухта Іван Васильович - голова постійної комісії. 
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ДП «Агенція місцевих доріг Миколаївської області».
У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., Миронова В.А., 
Порхун В.М., Олабін В.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В., 
Талпа М.В. 

Проведено голосування. одноголосно
Підсумки голосування: (рекомендації № 2 додаються). 
 

СЛУХАЛИ: 3. Про виділення коштів обласного бюджету у сумі 1,8 млн 
грн на розробку проєктно-кошторисної документації капітального ремонту 
вулично-дорожньої мережі по вул. Новозаводська від вул. Троїцька до вул. 
Херсонське Шосе у м. Миколаєві. 

 
Інформує: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 

інфраструктури облдержадміністрації. 
У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., Олабін 
В.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В., Талпа М.В.  

Проведено голосування. одноголосно
Підсумки голосування: (рекомендації № 3 додаються). 
 

СЛУХАЛИ: 4. Про звернення депутата обласної ради         
Бойка Валентина Анатолійовича. 

 
Інформують: Полякова Олександр Петрович - Новоодеський міський 

голова. 
Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 
інфраструктури облдержадміністрації. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., Олабін 
В.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В., Талпа М.В.  

Проведено голосування. одноголосно
Підсумки голосування: (рекомендації № 4 додаються). 
 

СЛУХАЛИ: 5. Про звернення Володимирівської територіальної громади 
Баштанського району стосовно стану автомобільної дороги державного 
значення Р-81, що проходить територією громади. 

 
Інформує: Довгий Павло Іванович – голова Володимирської 

територіальної громади Баштанського району. 
У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., Олабін 
В.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В., Талпа М.В.  

Проведено голосування. одноголосно
Підсумки голосування: (рекомендації № 5 додаються). 
 

СЛУХАЛИ: 6. Про ситуацію, яка склалася щодо збільшення 
інтенсивності використання комплексів габаритно-вагового контролю у 
Миколаївській області. 

Інформують: Морозов Олександр Вікторович - директор ТОВ «Деметра 
Трейдінг».
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Дмитро Геннадійович Володьков - в.о. заступника 
начальника Південного міжрегіонального управління 
Укртранспезпеки у Миколаївській області. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., Миронова В.А., 
Порхун В.М., Олабін В.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В., 
Талпа М.В. 

Проведено голосування. одноголосно
Підсумки голосування: (рекомендації № 6 додаються). 
 

СЛУХАЛИ: 7. Про звіт генерального директора Комунального 
підприємства «Миколаївський міжнародний аеропорт» щодо роботи, 
фінансово-господарського стану, проблем та перспектив розвитку 
підприємства. 

Інформує: Барна Федір Петрович – генеральний директор 
Комунального підприємства «Миколаївський міжнародний 
аеропорт».

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., Олабін 
В.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В., Талпа М.В.  

Проведено голосування. одноголосно
Підсумки голосування: (рекомендації № 7 додаються). 
 

СЛУХАЛИ: 8. Про звернення депутата обласної ради Фат’янова Андрія 
Володимировича. 

Інформує: Фат’янов Андрій Володимирович – член постійної комісії. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., Олабін 
В.В., Шульгач С.В., Талпа М.В. 

Проведено голосування. одноголосно
Підсумки голосування: (рекомендації № 8 додаються). 
 

СЛУХАЛИ: 9. Про пропозицію депутата обласної ради Крета Юрія 
Всеволодовича. 

Інформує: Крет Юрій Всеволодович – секретар постійної комісії. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., Олабін В.В., 
Шульгач С.В., Фат’янов А.В., Талпа М.В. 

Проведено голосування. одноголосно
Підсумки голосування: (рекомендації № 9 додаються). 
 

СЛУХАЛИ: 10. Про пропозицію депутата обласної ради Талпи Михайла 
Володимировича. 

Інформує: Талпа Михайло Володимирович – член постійної комісії. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., Олабін 
В.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В.

Проведено голосування. одноголосно
Підсумки голосування: (рекомендації № 10 додаються). 
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СЛУХАЛИ: 11. Про необхідність термінового проведення ремонту 
автомобільної дороги місцевого значення О151113 Дніпро – Миколаїв -
Горохівка, що проходить територією с. Горохівка Воскресенської громади 
Миколаївського району. 

Інформує: Кухта Іван Васильович - голова постійної комісії. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Крет Ю.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., Олабін В.В., 
Шульгач С.В., Фат’янов А.В., Талпа М.В.  

Проведено голосування. одноголосно
Підсумки голосування: (рекомендації № 11 додаються). 
 
 
 
 
Голова постійної комісії                                                                          Іван КУХТА 
 
 
 
Секретар постійної комісії           Юрій КРЕТ 
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